
Tervetuloa Funetin IoT- työpajaan!

• Tarkoitus on edistää tiedonvaihtoa IoT-asioissa IT-
asiantuntijoiden ja tutkijoiden kesken

• Pääkohdat
oOngelmat tai tilanteet, jotka ovat vaatineet IoT:n käyttöönottoa
oMitä on kokeiltu, mikä on toiminut ja mikä ei
oNykyiset toteutukset ja tulevaisuuden tarpeet

• => Parhaat käytännöt, ettei pyörä tarvitsisi keksiä uudelleen
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